
 

ПРОТОКОЛ 

чергового засідання Правління ОК СТ “Струмівка» 

від 05.03.2025 № 3/25 
 

Місце зборів:        Дата та час: 
м. Луцьк, вул. Рівненська,119      05.03.2025, о 17.30 

приміщення ОК СТ «Струмівка» 
 

Усього членів Правління ОК СТ «Струмівка» - 15 осіб. 

Присутні на засіданні: 

1. Богомазов Олександр  

2. Гайдай Віктор Євгенійович - т.в.о. голови Правління 

3. Галич Алла Петрівна 

4. Дідичук Анатолій Антонович 

5. Кобзуненко Вікторія Петрівна 

6. Марчук Михайло Степанович 

7. Романюк Оксана Федорівна – секретар Правління 

8. Хринюк Тетяна Сергіївна 
 

Присутні: Курадовець Р.Є. – бухгалтер ОК СТ «Струмівка», Іпатюк Н. – голова  

Відсутні: голова Правління Павловський Е. (мобілізований до лав ЗСУ), Оленчук І., Батова Ю., 

Богдан І., Гейник Г., Козачук С., Мельник С., Брагін В. (куратор вул. Сніжна).  

 

Голова засідання Правління 

ОК СТ «Струмівка» 

 

 

                         Гайдай Віктор Євгенійович 

Секретар засідання 

Правління ОК СТ «Струмівка» 

 

                        Романюк Оксана Федорівна 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 

1. Звіт Ревізійної комісії щодо діяльності ОК СТ «Струмівка». 

Доповідають: 

до 5 хв. 

Іпатюк Ніна – голова Ревізійної комісії ОК СТ «Струмівка» 

Чучко Надія Степанівна - член Ревізійної комісії ОК СТ «Струмівка» 

2. Про роботу ОК СТ «Струмівка» у лютому та завдання на березень 2025 року.  

Доповідає: 

до 5 хв. 

Гайдай Віктор – т.в.о. голови Правління ОК СТ «Струмівка» 

3. Звіт членів Правління ОК СТ «Струмівка» щодо роботи з боржниками у 

лютому 2025 року. 

Доповідають: 

до 3 хв. виступ 

усі члени Правління ОК СТ «Струмівка», присутні на засіданні 

4. Про функціональні обов’язки члена Правління ОК СТ «Струмівка». 

Доповідають: 

до 5 хв. 

Гайдай Віктор – т.в.о. голови Правління ОК СТ «Струмівка» 

Романюк Оксана – секретар Правління ОК СТ «Струмівка» 

5. Про організаційні питання щодо роботи бухгалтера (впровадження 

бухгалтерської програми). 

Доповідають: 

до 5 хв. 

Гайдай Віктор – т.в.о. голови Правління ОК СТ «Струмівка» 

Курадовець Руслана – бухгалтер ОК СТ «Струмівка» 

6. Про будівництво нового КТП №3 на масиві ОК СТ «Струмівка». 

Доповідає: Хринюк Тетяна – член Правління ОК СТ «Струмівка» 



до 5 хв.  

Інформує: 

до 5 хв. 

Левчук Ірина Михайлівна - член ОК СТ «Струмівка», консультант з питань 

електромереж 

7. Про виділення коштів на розчищення чагарників на масиві ОК СТ 

«Струмівка». 

Доповідає: 

до 3 хв. 

Кобзуненко Вікторія – член Правління ОК СТ «Струмівка»  

8. Розгляд заяв від громадян. 

Доповідає: 

до 3 хв. 

Курадовець Руслана – бухгалтер ОК СТ «Струмівка»  

9. Різне: 

- про благодійний рахунок ОК СТ «Струмівка» - інформує Кобзуненко В.; 

- про встановлення на масиві дорожніх знаків «Головна дорога» та «Дати дорогу» на 

перехресті вулиць Хутірська і Польова з метою запобігання ДТП - інформує Кобзуненко В.; 

- про обрізку дубів по вулиці Гайовій із залученням спецтехніки - - інформує Батова Ю.; 

- про взяття на баланс ОК СТ «Струмівка» оргтехніки, яку передав у користування 

Протас Ю. член ОК СТ «Струмівка» - інформує Курадовець Р. 

 

Хід засідання: 

 
СЛУХАЛИ: 1. Звіт Ревізійної комісії щодо діяльності ОК СТ «Струмівка». 

Доповідали: Іпатюк Н., Чучко Н. повідомили, що за результатами перевірки виявлено ряд 

недоліків, що відображені в Акті ревізійної комісії (копія додається). Також ряд 

недоліків було усунуто ще під час роботи ревізійної комісії. Зокрема, 

сформовано облік кадрів ОК СТ відповідно до вимог чинного законодавства; 

розроблено Штатний розпис ОК СТ на 2025 рік; створено два окремі рахунки 

щодо здійснення проплат за членські внески та використане світло; значна 

частина розрахунків проводиться через ПАТ КБ «Приватбанк»; виплата 

заробітної плати працівникам ОК СТ проводиться через банк; укладено нові 

договори з інтернет провайдерами з урахуванням нової кількості опор та 

актуальної вартості їх оренди; впорядковано документи за попередні роки та 

підготовлено для належного їх зберігання та ін. 

Разом з тим необхідно ще: 

- не допускати нецільового використання коштів з перенесенням з однієї статті 

витрат на іншу, забезпечити постійний контроль за лімітом коштів відповідно 

до закріплених статей Прибутково-видаткового кошторису; 

- сформувати в повному обсязі Список членів ОК СТ із закріпленими ділянками 

та городами з вказанням їх площі (оплата за 1 сотку); 

- завершити оформлення документації щодо землеустрою земель, які 

перебувають у користуванні ОК СТ. Доопрацювати Технічний звіт по 

виготовленню Державного акту ОК СТ; 

- провести інвентаризацію основних засобів ОК СТ і оформити документально; 

- провести інвентаризацію і звірку електроприладів обліку електроенергії на 

електрифікованих ділянках щоб виключити факти неврахованого використання 

електроенергії і вести відповідну документальну звітність; 

- визначити скільки в ОК СТ електрифікованих ділянок, скільки з них 

підключено до 1 фази. Чи є у власників ділянок дозвіл від ОК СТ та Технічні 

умови на підключення 3 фаз від електромережі ОК СТ; 

- посилити роботу щодо поліпшення платіжної дисципліни серед членів ОК СТ  

та ін. 

Виступили: Гайдай В., Хринюк Т., Романюк О., Дідичук А. 

Пропозиція для 1. Звіт Ревізійної комісії взяти до уваги та врахувати 



голосування: зауваження/рекомендації Ревізійної комісії в подальшій роботі Правління. 

2. Провести інвентаризацію майна ОК СТ «Струмівка» та заслухати Звіт 

інвентаризаційної комісії на наступному засіданні Правління 02.04.2025. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«ЗА» - 8 членів Правління ОК СТ «Струмівка», які брали участь у засіданні. 

«ПРОТИ» - 0 членів Правління ОК СТ «Струмівка», які брали участь у засіданні. 

«УТРИМАЛИСЬ» - 0 членів Правління ОК СТ «Струмівка», які брали участь у засіданні.  

«НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 членів Правління ОК СТ «Струмівка», які брали участь у засіданні. 

 

РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО 
 

СЛУХАЛИ: 2. Про роботу ОК СТ «Струмівка» у лютому та завдання на березень 2025 

року. 

Доповідав: Гайдай В. повідомив, що у лютому придбано усі матеріали для ремонту 

водонапірної башти №2, але через погодні умови провести ремонтні роботи не 

вдалось. Здійснено ямковий ремонт доріжки біля ресторану «Жито», також 

проводився контроль електролічильників. Пораховано вартість паркану для 

смітника. Встановлено ліхтар з датчиком руху біля КТП 555.  

Заплановано на березень: 

- вирішити питання щодо перенесення смітника; 

- встановити паркан від дороги аби уникнути стихійного звалища; 

- підписати договір щодо компенсації за воду та світло від СТ «Діброва»; 

- провести ямковий ремонт центральних вулиць на масиві (35 тис. грн.). 

Виступили: Марчук М., Романюк О., Хринюк Т., Кобзуненко В., Дідичук А. 

Пропозиція для 

голосування: 

1. Звіт т.в.о голови Правління за лютий 2025 року взяти до уваги. 

2. Затвердити перелік завдань на березень 2025 року. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«ЗА» - 8 членів Правління ОК СТ «Струмівка», які брали участь у засіданні. 

«ПРОТИ» - 0 член Правління ОК СТ «Струмівка», які брали участь у засіданні. 

«УТРИМАЛИСЬ» - 0 членів Правління ОК СТ «Струмівка», які брали участь у засіданні. 

«НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 членів Правління ОК СТ «Струмівка», які брали участь у засіданні. 

 

РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО 
 

СЛУХАЛИ: 3. Звіт членів Правління ОК СТ «Струмівка» щодо роботи з боржниками у 

лютому 2025 року. 

Доповідали: усі присутні члени Правління ОК СТ «Струмівка». 

Виступили: Кобзуненко В. повідомила, що станом на 05.03.2025 по вул. Малиновій, 

Північній, Польовій - 11 боржників сплатили борги на суму 27 900 грн. По вул. 

Екологічній є дві ділянки (№811, № 816), де загальна сума боргу становить 

15 162 грн. 

Марчук М. повідомив, що ділянка №811 не обробляється, а власник ділянки 

№813 скаржився, що йому заважають хащі з сусідньої ділянки і просив дозволу 

для обрізку дерев на цій ділянці. 

Дідичук А. запропонував подавати позови до суду на боржників. 

Хринюк Т. повідомила, що по вул. Горіховій є боржники, які мають 

заборгованість по сплаті членських внесків більше 4 років. 

Галич А. повідомила, що по вул. Широкій є 7 злісних боржників, які мають 

заборгованість близько 50 000 грн та 8 боржників мають борг за 2024 рік. 

Романюк О. повідомила, що на Яблуневі є 7 злісних боржників, які мають 

заборгованість по сплаті членських внесків на суму 26 299 грн. Також станом на 

05.03.2025 уже 16 власників ділянок з 94 ділянок вул. Яблуневої заплатили 

членські внески за 2025 рік. 



Пропозиція для 

голосування: 

1. Відключити від водогону ОК СТ ділянки №1019, №1049, №518, №522, 

№534, №538, №562, №581, №1451, №1480, №1500, №1521, №1534, №1236, 

№1258, №609, №611, №614, №622, №657, №1329, №1338, №431, оскільки 

власники цих ділянок мають заборгованість по сплаті членських внесків 

та/або за використану електроенергію. 

2. Усім членам Правління підготувати на наступне засідання Правління 

списки боржників на відключення від електромережі/водогону ОК СТ. 

3. Марчуку М. повідомити власнику ділянки №813, що для вирішення 

питання обрізки дерев на ділянці №811 необхідно подати на засідання 

Правління відповідну заяву. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«ЗА» - 8 членів Правління ОК СТ «Струмівка», які брали участь у засіданні. 

«ПРОТИ» - 0 членів Правління ОК СТ «Струмівка», які брали участь у засіданні. 

«УТРИМАЛИСЬ» - 0 членів Правління ОК СТ «Струмівка», які брали участь у засіданні. 

«НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 членів Правління ОК СТ «Струмівка», які брали участь у засіданні. 
 

РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО 

СЛУХАЛИ: 4. Про Права та обов’язки члена Правління ОК СТ «Струмівка». 

Доповідали: Гайдай В.,  Романюк О. повідомили, що відповідно до Закону України «Про 

кооперацію», Статуту - Правління є виконавчим органом ОК СТ і у своїй 

діяльності підзвітне Загальним зборам. Члени ОК СТ «Струмівка» обрали 

членів Правління і наділили їх правами/обов’язками здійснювати управління ОК 

СТ. Тому члени Правління несуть відповідальність за усі прийняті рішення на 
засіданнях Правління. У Статуті передбачено права і обов’язки членів ОК СТ, тож 

відповідно й у членів Правління теж повинні бути відповідні права і обов’язки, 

які вони повинні виконувати. А також у Правилах внутрішньої господарської 

діяльності ОК СТ передбачено, що на обраних відповідно до Статуту осіб, які входять 

до складу його органів управління (Правління, Ревізійна комісія, бухгалтер) 
поширюється відповідальність за договірну, претензійно-позовну роботу, діловодство, 

бухгалтерський і оперативний облік та статистичну звітність. 

Тож документ як Права та обов’язки члена Правління ОК СТ «Струмівка» 

дійсно необхідний і його потрібно оформити документально аби точно 

регламентувати права та обов’язки членів Правління. 

Виступили: Дідичук А. відмовився нести відповідальність за рішення, прийняті на 

засіданнях Правління. 

Хринюк Т. відмовилась приймати такий документ як Права та обов’язки членів 

Правління, пояснюючи це тим, що уся відповідальність лежить на Голові 

Правління. 

Кобзуненко В. зауважила, що має бути максимальна відповідальність кожного 

члена Правління з дотриманням субординації та без самоуправства. 

Запропонувала доопрацювати проєкт документу Прав та обов’язків члена 

Правління ОК СТ «Струмівка» та розглянути його на наступному засіданні 

Правління. 

Марчук М., Галич А., Чучко Н., Богомазов О. 

Пропозиція для 

голосування: 

Доопрацювати проєкт Права та обов’язки члена Правління ОК СТ 

«Струмівка» та розглянути на наступному засіданні Правління. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«ЗА» - 8 членів Правління ОК СТ «Струмівка», які брали участь у засіданні. 

«ПРОТИ» - 0 членів Правління ОК СТ «Струмівка», які брали участь у засіданні. 

«УТРИМАЛИСЬ» - 0 членів Правління ОК СТ «Струмівка», які брали участь у засіданні. 

«НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 членів Правління ОК СТ «Струмівка», які брали участь у засіданні. 

 

РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО 

 



СЛУХАЛИ: 5. Про організаційні питання щодо роботи бухгалтера. 

Доповідали: Романюк О. повідомила, що у вайбер групі «Інфо Струмівка» проводилось 

опитування щодо використання у ОК СТ електронного застосунку «Дах у 

смартфоні», але з 826 учасників групи до опитування долучилось лише 113 осіб 

(«за» проголосувало 31, «проти» - 80, «інший застосунок» – 2). Враховуючи 

відсутність одностайності думки, потрібно прийняти рішення яку саме 

програму бухгалтерського обліку буде використовувати у своїй роботі 

бухгалтер ОК СТ. А саме, для порівняння запропоновано: 

- програму «BAS бухгалтерія для неприбуткових організацій»; 

- застосунок «Дах у смартфоні». 

Озвучено переваги та недоліки програми та застосунку, а також вартість їх 

обслуговування в рік для ОК СТ. Зачитано пропозиції/зауваження, які надав 

член ОК СТ Протас Ю. щодо програми «BAS бухгалтерія для неприбуткових 

організацій» та застосунку «Дах у смартфоні» (додаються). 

Курадовець Р. повідомила, що їй вдалось домовитись з розробниками 

застосунку «Дах у смартфоні» та встановити для ОК СТ за користування 

застосунку 405 грн у місяць до кінця 2025 року незалежно від кількості 

внесених абонентів ОК СТ. Тобто, за 9 місяців – 3645грн. 

Виступили: Богомазов О., Дідичук А., Кобзуненко В., Хринюк Т., Галич А., Гайдай В., 

Марчук М. 

До обговорення питання долучився у телефонному режимі Мельник С., який 

надав свої пропозиції/зауваження щодо програми «BAS бухгалтерія для 

неприбуткових організацій» та застосунку «Дах у смартфоні». У ході 

спілкування Мельник С. віддав перевагу застосунку «Дах у смартфоні». 

Пропозиція для 

голосування: 

1. Обрати для бухгалтерського обслуговування ОК СТ застосунок «ДАХ у 

смартфоні». 

2. Зобов’язати т.в.о. Голови Правління Гайдая В. та бухгалтера  

підготувати та підписати Договір з розробниками застосунку «ДАХ у 

смартфоні» на умовах: за три тижні березня усі послуги від розробника 

застосунку для ОК СТ безкоштовно, а з 01.04.2025 – оплата за 

обслуговування програми становить – 405 грн/місяць не залежно від 

кількості внесених у програму абонентів ОК СТ. 

3. Курадовець Р. до 01.05.2025 перенести інформацію про членів ОК СТ у 

застосунок «ДАХ у смартфоні». 

3. Романюк О. повідомити у вайбер групі «Інфо Струмівка» щодо 

прийнятого рішення про застосунок «ДАХ у смартфоні» та забезпечити 

доступ до реєстрації у застосунку для усіх членів ОК СТ. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«ЗА» - 8 членів Правління ОК СТ «Струмівка», які брали участь у засіданні. 

«ПРОТИ» - 0 членів Правління ОК СТ «Струмівка», які брали участь у засіданні. 

«УТРИМАЛИСЬ» - 0 членів Правління ОК СТ «Струмівка», які брали участь у засіданні. 

«НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 членів Правління ОК СТ «Струмівка», які брали участь у засіданні. 

 

РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО 

 

СЛУХАЛИ: 6. Про КТП №3 на масиві ОК СТ «Струмівка». 

Доповідала: Хринюк Т. повідомила, що уже два роки ведуться розмови щодо будівництва 

нового КТП №3 на масиві. У 2023 році було зроблено приблизні обрахунки 

вартості такого будівництва. У ПрАТ "Волиньобленерго" їй повідомили, що 

готові приступити до будівництва нового КТП з подальшою передачею його на 

баланс ПрАТ "Волиньобленерго". 

Романюк О. повідомила, шо Левчук І., член ОК СТ «Струмівка» та 

консультант з питань електромереж, не змогла з поважних причин бути 
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присутня на засіданні, але передала відповідну інформацію щодо будівництва 

нового КТП №3 на масиві. А саме, якщо ОК СТ планує встановити КТП №3 

потужністю 250 кВат, то при відповідних розрахунках отримає нове КТП 

потужністю усього 200 кВт. Таке КТП №3 може забезпечити електроенергією 

лише 20 ділянок, що знаходяться на відстані 250 м від нього. Відповідно ці 20 

ділянок лише на деякий час тимчасово розвантажать 

КТП №555, оскільки найближчим часом до нього знову доєднаються нові 

ділянки. А доєднати нові ділянки до нового КТП №3 уже не можна, оскільки на 

ньому не вистачить потужності.  

Щодо вартості нового КТП №3, то це орієнтовно 1 млн. 600 тис. грн. за 

розрахунками 2023-2024 років. Також, встановлене за кошти ОК СТ нове КТП 

№3 одразу переходить на баланс ПрАТ "Волиньобленерго", а приєднані до 

нього 20 ділянок переходять на обслуговування до ПрАТ "Волиньобленерго" за 

тарифом 4,34 грн.  

Виступили: Кобзуненко В. запропонувала Хринюк Т. розмістити у вайбер групі інформацію 

та кошторис щодо будівництва нового КТП №3. 

Чучко Н. наголосила, що у Кошторисі на 2025 рік, затвердженому Загальними 

зборами ОК СТ «Струмівка», не передбачено витрати на встановлення нового 

КТП №3.  

Гайдай В. зауважив, що дане питання є дуже дороговартісне, кошти на нове 

КТП №3 у Кошторисі на 2025 рік не передбачені, тож це питання потрібно 

розглядати на Загальних зборах і запропонував зняти це питання з розгляду. 

Дідичук А., Марчук М., Галич А., Богомазов О. 

Пропозиція для 

голосування: 

Виділення коштів на встановлення нового КТП №3 на масиві ОК СТ не 

передбачено у Кошторисі на 2025 рік. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«ЗА» - 8 членів Правління ОК СТ «Струмівка», які брали участь у засіданні. 

«ПРОТИ» - 0 членів Правління ОК СТ «Струмівка», які брали участь у засіданні. 

«УТРИМАЛИСЬ» - 0 членів Правління ОК СТ «Струмівка», які брали участь у засіданні. 

«НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 членів Правління ОК СТ «Струмівка», які брали участь у засіданні. 

 

СЛУХАЛИ: 7. Про виділення коштів на розчищення чагарників на центральних 

вулицях масиву ОК СТ «Струмівка». 

Доповідала: Кобзуненко В., повідомила, що на обочині центральної вулиці Хутірської та 

біля водонапірної башти потрібно вирізати хащі. 

Виступили: Гайдай В., Марчук Т., Дідичук А., Хринюк Т. 

Пропозиція для 

голосування: 

Гайдаю В. організувати працівників щодо розчищення чагарників на 

центральних вулицях масиву ОК СТ «Струмівка». 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«ЗА» - 8 членів Правління ОК СТ «Струмівка», які брали участь у засіданні. 

«ПРОТИ» - 0 членів Правління ОК СТ «Струмівка», які брали участь у засіданні. 

«УТРИМАЛИСЬ» - 0 членів Правління ОК СТ «Струмівка», які брали участь у засіданні. 

«НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 членів Правління ОК СТ «Струмівка», які брали участь у засіданні. 

РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО 

 

СЛУХАЛИ: 8. Розгляд заяв від громадян. 

Доповідала: Курадовець Р. повідомила, що до ОК СТ надійшли заяви про: 

1) вступу в ОК СТ «Струмівка» від: 

- власника ділянки (№1395) – вступний внесок 5000 грн оплачено (договір 

купівлі-продажу); 

- власника ділянки (№202) – без вступного внеску (договір дарування); 

- власника ділянки (№1133) - вступний внесок 5000грн та борг 84 грн оплачено 

(договір купівлі-продажу); 

https://list.in.ua/%D0%9F%D1%80%D0%90%D0%A2/95401/%D0%92%D0%BE%D0%BB%D0%B8%D0%BD%D1%8C%D0%BE%D0%B1%D0%BB%D0%B5%D0%BD%D0%B5%D1%80%D0%B3%D0%BE-%D0%9B%D1%83%D1%86%D1%8C%D0%BA
https://list.in.ua/%D0%9F%D1%80%D0%90%D0%A2/95401/%D0%92%D0%BE%D0%BB%D0%B8%D0%BD%D1%8C%D0%BE%D0%B1%D0%BB%D0%B5%D0%BD%D0%B5%D1%80%D0%B3%D0%BE-%D0%9B%D1%83%D1%86%D1%8C%D0%BA


- власника ділянки (член ОК СТ, №992) – оформлення ділянки №1027 без 

вступного внеску (договір купівлі-продажу); 

- власника ділянки (№699) – є власником ділянки з 2016 року, має борг за 

членські внески з 2017 року у сумі 6 288,50 грн. зобов’язується їх заплатити. 

2) підключення/відключення до/від електромережі ОК СТ від: 

- власника ділянки (№658) - про безкоштовне повторне підключення ділянки до 

електромережі ОК СТ; 

- громадянина (№1061, власник ділянки син громадянина, служить в ЗСУ)  

прохання не відключати ділянку від електромережі ОК СТ за борги по 

членських внесках та за використану електроенергію, оскільки заборгованість 

буде погашено до 10.03.2025; 

- власника ділянки (№1347) – про надання дозволу на первинне підключення до 

ділянки 1 фази електроживлення (цільовий внесок оплачено 5000 грн.). 

3) інші заяви від: 

- анонімне повідомлення від мешканців масиву щодо проведення перевірки 

електролічильника на ділянці №900 по вул. Дубовій (паперове 

повідомлення було виявлено біля дверей бухгалтерії ОК СТ); 

- власника ділянки (№1586) – про внесення ділянки №1586а в Список членів ОК 

СТ оскільки ділянка була з нього вилучена;  

- громадянина (№1160, власник ділянки донька) – щодо надання в користування 

ділянки батьку власниці на підставі її довіреності;  

- власника ділянки (№715) – щодо збільшення потужності на трансформаторі; 

- власника ділянки (№316) - про надання дозволу на встановлення двох окремих 

електролічильників на ділянці, оскільки планується будівництво двох окремих 

будинків; 

- власника ділянки (№1457) - щодо підтвердження законності встановлення 3 

фазного лічильника та використання трифазного живлення на ділянці №1457 

оскільки у власника відсутні відповідні документи; 

- власника ділянки (№1460) – щодо прохання надати перелік послуг, які надає 

ОК СТ та повідомити про правові підстави нарахування заборгованості за 

можливі послуги, оскільки власник ділянки не користується послугами ОК СТ; 

- власника ділянки (№1270) - щодо надання дозволу на встановлення КТП №3 

та розпочати організацію дій по виконанню наявного робочого проєкту по 

реконструкції зовнішніх електромереж СТ у 2025 році. 

Виступили: Марчук М. повідомив, що власник ділянки №1460 самовільно підключив власне 

КТП, показники старого електролічильника не надав. 

Хринюк Т. повідомила, що так як Кузьменко М.М. не є членом ОК СТ, то 

запропонувала відключити цю ділянку від електромережі ОК СТ. 

Дідичук А., Романюк О., Гайдай В., Галич А. 

Пропозиція для 

голосування: 

1. Заяви про вступ в ОК СТ від власників ділянок №202, 

№ 1027, № 1133, №1395 погодити та передати на розгляд чергового 

засідання Конференції членів ОК СТ «Струмівка». 

2. Повідомити власнику ділянки (№699), що його заява на вступ до ОК СТ 

буде погоджена Правлінням лише після сплати вступного внеску 

5000 грн та заборгованості за членські внески у сумі 6288,50 грн. 

3. Відмовити власнику ділянки (№658) у безкоштовному підключенні її 

ділянки до електромережі ОК СТ, оскільки на ділянці мережевий кабель 

перебуває в аварійному стані та електролічильник не винесено з будинку. 

4. Гайдаю В. до 10.03.2025 не відключати ділянку №1061 від електромережі 

ОК СТ, а у разі не сплати заборгованості батьком власника ділянки, 

провести її від’єднання від електромережі ОК СТ. 

5. Дозволити власнику ділянки №1347 підключити на ділянку 1 фазу 

електроживлення. 



6. Гайдаю В. разом з електриком ОК СТ провести контрольну перевірку на 

ділянці №900 та про проведену роботу повідомити на наступному засіданні 

Правління. 

7. Хринюк Т. вивчити питання щодо вилучення з Списку членів ОК СТ 

ділянки №1586а та про стан справ доповісти на наступному засіданні 

Правління. Також повідомити власника ділянки (№1586а), що заява буде 

повторно розглянута на наступному засіданні Правління. 

8. Відмовити громадянину (батько власниці) у погодженні дозволу на 

користування ½ частини земельної ділянки №1160, оскільки у Реєстрі 

ділянок ОК СТ власником ділянки №1161 є її мати. Разом з тим відповідно 

до представленого громадянином Договору дарування від 13.02.2025 №461 

власниками ділянки уже є мати та донька - по ½ частці. ОК СТ може 

погодити громадянину дозвіл на користування ½ земельної ділянки 

(власник донька), лише після того як власники нададуть в ОК СТ акти 

права власності на землю, відбудеться нова реєстрація ділянки з поділом 

на дві частини і донька стане членом ОК СТ. 

Марчуку М. повідомити громадянину про результат розгляду його заяви. 

9. Гайдаю В. взяти на особистий контроль розгляд заяви власника ділянки 

(№715) та повідомити йому про проведену роботу. 
10. Відмовити власнику ділянки (№316) у наданні дозволу на встановлення 

окремих електролічильників на ділянці, оскільки це не передбачено 

Технічними умовами під’єднання електричного живлення до будинків на 

СТ «Струмівка» (рішення Правління від 04.10.2024 №13). 

11. Курадовець Р. перевірити у документах ОК СТ за 2015 рік інформацію 

щодо надання дозволу власнику ділянки №1457 на встановлення 3 фазного 

лічильника та використання трифазного живлення на ділянці та повторно 

розглянути заяву на наступному засіданні Правління. 
ГОЛОСУВАЛИ: 

«ЗА» - 8 членів Правління ОК СТ «Струмівка», які брали участь у засіданні. 

«ПРОТИ» - 0 членів Правління ОК СТ «Струмівка», які брали участь у засіданні. 

«УТРИМАЛИСЬ» - 0 членів Правління ОК СТ «Струмівка», які брали участь у засіданні. 

«НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 членів Правління ОК СТ «Струмівка», які брали участь у засіданні. 

РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО 
 

Пропозиція для 

голосування: 

12. За окремим дорученням т.в.о. Голови Гайдая В. куратору вулиці 

Горіхової - Хринюк Т. підготувати проєкт відповіді на заяву 

власника ділянки (№1460) до 20.03.2025. 
13. Відповідь на звернення власнику ділянки (№1270) від 05.02.2025 надано  

в усному порядку на засіданні Правління. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«ЗА» - 7 членів Правління ОК СТ «Струмівка», які брали участь у засіданні. 

«ПРОТИ» - 1 член Правління ОК СТ «Струмівка», який брав участь у засіданні (Хринюк Т.) 

«УТРИМАЛИСЬ» - 0 членів Правління ОК СТ «Струмівка», які брали участь у засіданні. 

«НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 членів Правління ОК СТ «Струмівка», які брали участь у засіданні. 

РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО 
 

 

 

СЛУХАЛИ: Різне: 

- про благодійний рахунок ОК СТ «Струмівка» на КТП №3 – інформує 

Кобзуненко В.; 

- про встановлення на масиві дорожніх знаків «Головна дорога» та 

«Дати дорогу» на перехресті вулиць Хутірська і Польова з метою 

запобігання ДТП - інформує Кобзуненко В.; 



- про обрізку дубів по вулиці Гайовій із залученням спецтехніки – 

інформує Ю.Батова; 

- про підписання договорів між ОК СТ та СТ «Діброва» щодо 

компенсації за воду та електроенергію; 

- про взяття на баланс ОК СТ «Струмівка» оргтехніки, яку передав у 

користування Протас Ю. - член ОК СТ «Струмівка» - інформує 

Курадовець Р. 

Пропозиція для 

голосування: 

1. Якщо члени ОК СТ, які внесли кошти на благодійний рахунок ОК СТ 

для придбання КТП №3, виявлять бажання здійснити перенесення своїх 

коштів на оплату за членські внески або використану електроенергію, 

вони пишуть заяву на ім’я т.в.о. Голови Правління і без погодження 

Правління кошти одразу перераховуються на відповідні рахунки. 

2. Гайдаю В., Кобзуненко В. підготувати лист до Підгаєцької ОТГ щодо 

встановлення дорожніх знаків «Головна дорога» і «Дати дорогу» на 

перехресті вулиць Хутірська та Польова. 

3. Розгляд питання перенесено на наступне засідання Правління 

(Ю. Батова відсутня на засіданні). 

4. Гайдаю В. спільно з кураторами вулиць (Кобзуненко В. та Хринюк Т.), 

уточнити номера ділянок, власники яких користуються 

електроенергією/водою від СТ «Діброва» та повідомити про це на 

наступному засіданні для підготовки проєктів договорів між ОК СТ та СТ 

«Діброва» щодо компенсації за воду та електроенергію. 

5. Взяти на позабалансовий рахунок ОК СТ оргтехніку, надану 

Протасом Ю. для користування штатних працівників ОК СТ. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«ЗА» - 8 членів Правління ОК СТ «Струмівка», які брали участь у засіданні. 

«ПРОТИ» - 0 членів Правління ОК СТ «Струмівка», які брали участь у засіданні. 

«УТРИМАЛИСЬ» - 0 членів Правління ОК СТ «Струмівка», які брали участь у засіданні. 

«НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 членів Правління ОК СТ «Струмівка», які брали участь у засіданні. 

РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО 
 

Голова засідання Правління 

ОК СТ «Струмівка» 
 

 

                  Віктор ГАЙДАЙ 

Секретар засідання 

Правління ОК СТ «Струмівка» 

 

                              Оксана РОМАНЮК 

 

Присутні члени Правління СТ «Струмівка»: 
 

Богомазов Олександр  
 

 

Галич Алла Петрівна 
 

 

Дідичук Анатолій Антонович 
 

 

Кобзуненко Вікторія Петрівна 
 

 

Марчук Михайло Степанович 
 

 

Хринюк Тетяна Сергіївна 
 

 


